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BROI.0012.1.1.2017 

Protokół nr 17/17 

z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 30 stycznia 2017 roku 

 

 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

 

W dniu 30 stycznia  2017 roku o godzinie 14:01 
 

Przewodniczący Komisji Administracji, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Pan Piotr Stanny dokonał otwarcia obrad Komisji, powitał 

wszystkich członków Komisji i zaproszonych gości w osobie Pana Piotra Krygiera – Naczelnika 

Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa.  

 

2. Stwierdzenie quorum.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczy 5 

osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego członkowie komisji otrzymali porządek 

obrad. Przewodniczący Komisji odczytał treść proponowanego porządku obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 16/16 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 

 i Porządku Publicznego z dnia  5 grudnia 2016 roku. 

5. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i  Powiatu Włocławskiego za 2016 

rok. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku w 2016 roku. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad Komisji. 

Następnie Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do 

proponowanego porządku obrad? Uwag nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący Komisji 

stwierdził, że Komisja przyjęła porządek obrad. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4. Przyjęcie protokołu nr 16/16 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 

 i Porządku Publicznego z dnia 5 grudnia 2016 roku. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do projektu protokołu 

sporządzonego z ostatniego posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego?  

Wobec braku głosu sprzeciwu Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja przyjęła protokół nr 
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16/16 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego z dnia 5 

grudnia 2016 roku.  

 

5. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i  Powiatu Włocławskiego za 2016 

rok. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz z zawiadomieniem otrzymali 

Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i  Powiatu Włocławskiego za 2016 rok. 

Sprawozdanie jest szczegółowo opisane w związku z tym Przewodniczący Komisji otworzył 

dyskusję.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za rozpatrzeniem 

Sprawozdania Starosty Włocławskiego z działalności Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i  Powiatu Włocławskiego za 2016 rok i 

przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

rozpatrzyła Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Wspólnej Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i  Powiatu Włocławskiego 

za 2016 rok. 

 

Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i  Powiatu Włocławskiego za 2016 rok 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

                                                            

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku w 2016 roku. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz z zawiadomieniem otrzymali 

w wersji pisemnej sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku w 2016 roku. Przewodniczący Komisji 

zapytał, czy członkowie Komisji maja uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji poinformował, że na pierwszej stronie tam gdzie 

został przywołany statut Powiatu Włocławskiego wkradł się błąd pisarski w związku z tym 

Przewodniczący Komisji poprosił, aby członkowie komisji w swoich sprawozdaniach w podstawie 

prawnej dla Statutu Powiatu Włocławskiego ujęli Dz. Urz. Woj. Kuj.-Pom. z 2016 r., poz. 4102.  

Następnie Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem sprawozdania 

z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we 

Włocławku w 2016 roku i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego Rady Powiatu we Włocławku w 2016 roku. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady 

Powiatu we Włocławku w 2016 roku stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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7. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, które 

należałoby podnieść w tym punkcie? 

Naczelnik Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństw poinformował, że na terenie 

powiatu pojawił się istotny problem składowisk nielegalnych odpadów potencjalnie 

niebezpiecznych. Taka sytuacja ma miejsce w miejscowości Czerniewiczki. Podejmowany jest 

szereg działań przez różne instytucje, przede wszystkim przez organy ścigania w tym obszarze. 

Temat jest ogólnokrajowy, ponieważ w ostatnim czasie media doniosły, że na Dolnym Śląsku miało 

miejsce podobne zjawisko. Na terenie powiatu włocławskiego problem ten ujrzał światło dzienne 

pod koniec miesiąca listopada. W tym miesiącu odbyło się posiedzenie Powiatowego Zespołu 

Zarządzania Kryzysowego. Do końca nie wiadomo, co znajduje się w tych zbiornikach. Problem 

jest ogromny dla administracji samorządowej szczebla gminnego. Prawo jest tak skonstruowane za 

tego typu zadania – usuwaniu odpadów z nielegalnych składowisk odpowiada samorząd gminny. 

Koszty tego zadania są trudne do oszacowania. Mogą to być znaczne pieniądze i obciążać budżet 

samorządu jeśli chodzi o logistyczne rzeczy, ale przed wszystkim unieszkodliwienie tego typu 

odpadów. Może się tak zdarzyć, że takie unieszkodliwienia może się odbywać poza granicami 

kraju. Problem jest istotny po pierwsze ze względu na potencjalne zagrożenia, ze względu na 

koszty, jeśli miałby odpowiadać samorząd, a po trzecie jest chaos prawny jeśli chodzi o instytucje, 

które mają się tym zajmować. Starostwo Powiatowe we Włocławku nie przeszło obojętnie obok 

tematu. Zostało zwołane posiedzenie Zespołu Zarzadzania Kryzysowego. Powiat nie wchodzi w 

kompetencje gminy, w tym przypadku Gminy Kowal, która ma problemy z tym konkretnym 

przypadkiem. Taka sytuacja może pojawić się na terenie każdego samorządu. Naczelnik dodał, że  

Wspólna Komisja Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu 

i  Powiatu Włocławskiego będzie zajmowała się tą tematyką w tym roku i wystąpi do 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska, jeśli ma takie dane, o informację o takich 

zdarzeniach, żeby zostało to przedstawione na jednym z posiedzeń  komisji. Naczelnik 

podsumował, że chciał zasygnalizować ten problem komisji.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że w kontekście informacji, którą przekazał Pan Naczelnik 

przekazał i o tym, że odpowiednie gremia w tym zakresie odbywały swoje posiedzenia i 

zastanawiały się co z tą trudną sytuacją zrobić, według Przewodniczącego Komisji na jednym z 

posiedzeń komisji  zasadne byłoby, aby Pan Naczelnik poinformował Komisję Administracji, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku jak sprawy zostały 

wyjaśnione i ewentualnie na jaki etapie jest stadium postepowania. Na ten moment Komisja nie 

może nic zrobić. Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja z niepokojem przyjmuje 

informację przekazaną przez Naczelnika Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa. 

Jeśli byłaby potrzeba zwołania posiedzenia Komisji w trybie nadzwyczajnym tylko i wyłącznie dla 

tej sprawy to komisja jest gotowa debatować i włączyć się w rozwiązanie tego typu problemu.  

Radny Zygmunt Wierzowiecki zapytał, czy działalność gospodarcza tej instytucji była 

zarejestrowana legalnie, czy ktoś wydał na to pozwolenie?  

Naczelnik Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa poinformował, że  z wiedzy 

jaką posiada to był inny przedmiot działalności podstawowej i nie obejmowała w żadnym zakresie 

zbierania odpadów ani prowadzenia w tym zakresie, nie były wydawane żadne decyzje 

administracyjne w tym zakresie  przez Starostwo Powiatowe we Włocławku. Formalno-prawnie nie 

dotyczy to wprost powiatu, dotyczy bezpośrednio zadań wykonywanych przez gminę, ale dotyczy 

mieszkańców powiatu i w skali powiatu może być takich zdarzeń więcej. To co dzieje się w kraju 

na dzień dzisiejszy pokazuje, że jest to dość poważny problem. Utylizacja jest kosztowna i w 

związku  z tym pojawia się problem nielegalnych składowisk.  

Radny Zygmunt Wierzowiecki powiedział, że może warto takie sprawy nagłaśniać w audycjach 

radiowych, aby społeczność powiatu nie ulegała wpływom i nie kusiła się na taką działalność 
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gospodarcza i przechowywanie trujących substancji. Może należy w tym kierunku uświadomić 

społeczeństwo.  

Naczelnik Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństw powiedział, że Zespól 

Zarzadzania Kryzysowego, który jest narzędziem  Starosty wypracował podobny wniosek 

dotyczący formy edukacyjnej oraz informacyjnej. Jeśli chodzi o audycje radiowe to są one ze 

środków na edukację konsumencką natomiast należałoby pomyśleć nad innym trybem 

uruchomienia działania informacyjnych. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że jedną z możliwych form szerokiego dotarcia do 

mieszkańców powiatu włocławskiego w zakresie tych nielegalnych składowisk, odpadów różnego 

rodzaju w tym również niebezpiecznych może być gazetka, która kiedyś byłą gazetką powiatową a 

teraz jest wkładka. Może warto jedne z bloków tematycznych poświęcić gospodarce odpadami i 

ochronie powietrza. Tym bardziej, że teraz jest problem smogu, który dotyczy powiatu 

włocławskiego.  

Wiceprzewodnicząca Komisji powiedziała, że nie będzie zabierała głosu w sprawie nielegalnych 

składowisk odpadów niebezpiecznych, ale również w temacie dotyczącym ochrony życia i zdrowia 

mieszkańców. Z pewnością do wszystkich dotarła informacja, że w ostatnim czasie została 

wstrzymana dotacja na odbiór i usuwanie azbestu. Powinno się w tym kierunku prowadzić jakieś 

działania, aby zdrowie i życie mieszkańców chronić. Przez okres 3lat obowiązywał program, że w 

100% refundowane były koszty zadań związanych z odbiorem i utylizacja azbestu. W tej chwili 

30% tej dotacji zostało zabrane i te koszty są po stronie mieszkańca – posiadacza nieruchomości. 

Jest to niepokojące. Powinny być podejmowane kraju działania, które powinny chronić 

mieszkańców a okazuje się, że są one zrzucane na obywatela. Nie wiadomo co przyniosą następne 

lata. W gminie Boniewo zaobserwowano, że ludzie się powstrzymują od wymiany pokryć dachu. 

W momencie, kaidy ta refundacja wynosiła 100% zauważany był wzrost wymiany okryć 

dachowych. Aczkolwiek do 2032 należy usunąć pokrycia dachowe zawierające azbest. Pytanie, czy 

wszyscy właściciele domów i budynków doprowadza do tego, aby te pokrycia dachowe zmienić. 

Czy będzie  ich na to stać. W koszty wchodzi zdjęcie starego pokrycia dachowego, kupić nowy 

materiał to jeszcze zapłacić za odbiór i utylizację.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś uwagi? 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Komisji powitał na obradach Komisji przybyłą Panią 

Skarbnik Powiatu – Igę Przystałowską.  

Nie było więcej głosów.  

 

8. Zakończenie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa                          

i Porządku Publicznego w dniu 30 stycznia 2017 roku o godzinie 14:18  dokonał zamknięcia obrad 

Komisji.                                                                                              

 
                                                                                  Przewodniczący Komisji  Administracji,       

   Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

                                                                                                                                                    

                                 Piotr Stanny  
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
 

Marta Szarecka………………………….. 


